
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Assenský krst 
 
 
 
 

Reálne, podľa slov svojho otca mal Tomáš Krajčí v pretekoch Superstock 600 na deviate či desiate 
miesto. Stačí sa pozrieť na hodnotenie prejazdov jednotlivými sektormi v priebehu celých 
pretekov, no vďaka nepodareným dvom- trom úvodným kolám stratil kontakt so skupinou 
bojujúcou o šieste až štrnáste miesto. 
 
 
Pripravil sa tým nielen o dobrý výsledok, ale aj z jeho pohľadu o zaujímavo bojovné preteky, v ktorých 
mohol nazbierať ďalšie veľmi cenné skúsenosti. Čo na tom, že v priebehu pretekov sťahoval náskok 
svojich súperov, keď v takomto šprinte sa každá chyba vzápätí prejaví a naozaj asi nebolo možné ho v 
tak krátkom čase zlikvidovať, nech sa už Tomáš snažil akokoľvek. Koniec koncov, aj jeho najrýchlejšie 
kolo pretekov ho radilo na desiatu priečku a realizačný tím bol s časom na jedno kolo spokojný, avšak 
s celkovým výsledkom vôbec a to aj napriek tomu, že slovenský jazdec získal ďalší bod do celkového 
hodnotenia európskeho šampionátu triedy Stock 600. Krajčího neospravedlňuje ani to, že okruh v 
Assene vôbec nepoznal a bol to pre neho krst ohňom v katedrále motocyklového športu. 
 
 
Tomáš Krajčí: 
„Celé dva dni som sa snažil spoznať pre mňa neznámu trať a od samotného začiatku sme navyše mali 
problémy so zadným pružením, pretože motorka nemala ten správny grip. V podstate sme to riešili 
každý tréning a až do pretekov sa nám podarilo zadok správne nastaviť. Každý tréning, ktorý som v 
Assene absolvoval som zrýchľoval a osobne mám z toho úprimnú radosť. Potešil ma a nabudil 
zároveň výsledok prvej kvalifikácie, kde som skončil desiaty, ale nakoniec sa to trošku pokazilo, 
pretože v druhej kvalifikácii som strávil veľké množstvo času v boxoch, kde sme laborovali s mäkkým 
predným kolesom a tak som na rozdiel od ostatných súperov nedokázal zrýchliť. Štart sa mi podaril a 
dokonca som si udržal pozíciu, no jazdci predo mnou sa dostali do tempa podstatne skôr než ja. Tým 
som sa pripravil o zaujímavý súboj a určite aj o lepšie umiestnenie. Keď som v tom tempe bol, tak už 
bol vlastne koniec!“ 


